
 
Socialdemokratiska gruppen i Farsta Stadsdelsnämnd 
 
Sammanträdet 20 september 2007, skrivelser lokaler för pensionärsföreningar 
 
 
Ordföranden och vice ordföranden deltog i pensionärsrådets möte för några veckor sedan. 
 
Rådets viktigaste önskan var att pensionärsföreningarna fick tillgång till lokaler i varje 
stadsdel, utan kostnader. 
 
Liknande önskemål finns från många andra föreningar inom området. 
 
Nämnden uppdrar därför åt förvaltningen att kartlägga föreningarnas behov av lokaler samt 
föreslå lösningar. I första hand ska de lokaler användas som staden redan disponerar över. 
 
Gunnar Sandell (s) m fl  
 
 


